

ننركة الليل اللل للمحاماة والإستننارات القانونية

AL_NEBRAS For Law and Legal Consultations

نؤمن بأن المحامة قوة وأمانية وعدر

الدمام - طريق الملك فهد - مقابل الاستاد الرياضي - بجوار البنك الأهلي +966599904945 +96650605762

CEO@alnbras.com.sa



Al-Nebras For Law and Legal Consultations is considered one of the most prominent law firms that includes a distinguished team with high academic qualifications in addition to the diversity of their experiences to carry out all the work of the legal profession with accuracy and professionalism.

We are keen to provide distinguished legal services through an integrated system that provides specialized services efficiently and effectively to all our clients, including individuals, companies and government sectors. We also strive to achieve customer satisfaction.

The company also has a staff of specialists in precise legal fields such as preparing draft laws and regulations, drafting governance systems for listed and unlisted joint-stock companies, privatizing public sectors into entities in which private sectors participate, and drafting local and international agreements and contracts.

تعتبر شركة النبراس للمحاماة والاستشـــارات القانونية من أبرز شركات المحاماة التي تضــــم فــــريق عمل متميــــز بمؤهلات أكاديمية عالية بالإضــافة إلى تنوع خبراتهم للقيام بجميع أعمال مهنة المحاماة بكل دقة ومهنية .

نحرص في شــــركة النبراس إلى تقديم خدمات قانونية مميــزة من خلال منظومة متكاملة تقدم خدماتها المتخصــصــة بكفاءة وفاعلية لجميع عملائنا من أفراد وشـــركات وقطاعات حكومية ساعين بذلك لتحقيق أعلى درجات رضا العميل. كما أن لدى الشركة طاقم من المتخصصين في مجالات قانونية دقيقة ك إعداد مشـــاريع صياغة مجالات قانونية دقيقة ك إعداد مشـــاريع صياغة القوانين والأنظمة، وصــــياغة أنظمة الحوكمة للشــركات المســاهمة المدرجة وغير المدرجة، وخصخصة القطاعات العامة إلى كيانات تشارك فيها القطاعات الخاصــة، وصـــياغة الاتفاقيات فيها القطاعات الخاصــة، وصــياغة الاتفاقيات والعقود المحلية والدولية.

خدماتنا Services

We are proud of the trust of our clients by representing them in all stages of the lawsuit at all levels of litigation, by pleading or defending them, following up the case until its completion with a final judgment and completing the implementation procedures.

Our services in this field include the following:

- Pleading and representing before all types and degrees of general, commercial, administrative, personal status, labor and executive courts.
- All types of judicial and quasi-judicial committees, such as the Committee for the Settlement of Commercial Paper Disputes, the Committees for the Settlement of Insurance Disputes and Violations, and all administrative committees with judicial jurisdiction and arbitral tribunals.
- Submission of regulations and memorandums, preparation of prosecution and objection regulations, evaluation of evidence and data, and preparation of legal and legal evidence, whether for individuals or companies.
- Claiming and collecting all rights, whether for individuals or establishments, from debts or financial claims of others.

نعتــزونفتخــر بثقة عملاءنا من خلال تمثيلهم فــي كل مراحل الدعوى لدى كافة درجات التقاضــــــي وذلك بالمرافعة أو الدفاع عنهم ومتابعة القضية حتى انتهائها بحكم نهائي واستكمال إجراءات التنفيذ

وتشمل خدماتنا في هذا المجال ما يلي:

- التــرافع والتمثيل أمام جميع أنواع ودرجات المحاكم العامة والتجارية والإدارية والأحوال الشـــخصـــية والعمالية والتنفيذية.
- جميع أنواع اللجان القضائية وشبه القضائية كلجنة تســــوية منازعات الأوراق التجارية ولجان تســـوية النزاعات والمخالفات التأمينية وجميع اللجان الإدارية ذات الاختصاص القضائي وهيئات التحكيم.
- تقديم اللوائح والمذكــــــرات وإعداد لوائح الإدعاء واللوائح الإعتراضــية وتقييم الأدلة والبيانات وتجهيز الأسانيد الشـــــرعية والقانونية سواء للأفراد أو الشركات.
- المطالبة وتحصيل كافة الحقوق سواء للأفراد أو المنشاءات من ديون أو مطالبات مالية لدى الاخرين.

From the beginning, our company seeks to form a team of lawyers specialized in consulting companies and economic sectors, as we always strive as a legal entity in the Kingdom of Saudi Arabia specialized in the field of law to facilitate the entry of foreign companies into the Saudi market and provide the opportunity to establish companies to practice various activities through the establishment of the following legal entities:

- 1. Limited liability company for one person.
- 2. Shareholding company.
- 3. Branch of a foreign company.
- 4. Joint venture company.

تســــعى شركتنا منذ البداية إلى تشــــكيل فريق من المحامين المتخصـصـين في الشــركات الاستشــارية والقطاعات الاقتصادية ، حيث نسعى دائمًا ككيان قانوني في المملكة العربية الســعودية متخصــص في مجال القانون لتســهيل دخول الشــركات الأجنبية إلى الســوق السـعودي وإتاحة الفرصة لتأسيس الشــركات لممارسة الأنشــطة المختلفة من خلال إنشــاء الكيانات القانونية التالية:

- 1. شركة ذات مسؤولية محدودة لشخص واحد.
 - 2. شركة مساهمة.
 - 3. فرع شركة أجنبية.
 - 4. شركة مهنية مشتركة.

خدماتنا على هيئة باقات تُلبي كافة المطالب والاحتياجات Our services are in the form of packages that meet all demands and needs

الباقة القانونية الذهبية **Golden Legal Package**

الباقة القانونية الفضية Silver Legal Package

الباقة القانونية البلاتينية **Platinum Legal Package**

الباقة القانونية المرنـة Flexible Legal Package

Partners

شركة مصانع تكنولوجيا المواد الكاشطة

ABRASIVE TECHNOLOGY INDUSTRIES, CO.

©SEBA صبا العربية للمراقبة الأمنية

ARABIAN SEBA SECURITY SYSTEM

غيدا<mark>ڤ</mark> Ghaidaq



















فُجمع عيادات صلاح الدُين الطبي

شركة مهناء مروي الخالدي وشريكه للمقاولات

MOHANA MARWI AL-KHALDI & PARTNER CONT. CO.





مركز أشعة الفا ALFA SCAN



